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 للاتحاد البرلماني العربي العامةّترجمة الأمانة 

 للقضايا وأسئلة السياسة 2021 منتدى حوكمة الانترنت دليل
 

ذات  2021 منتدى حوكمة الانترنت لمجالات قضاياالمستوى  رفيعدليل الاجتماع هذا من وصف  يتألف
ويهدف  المجموعة الاستشارية لأصحاب المصلحة المتعددينا تهالتي حدد ةالموضوعات الفرعية وأسئلة السياس

بالنسبة للمشاركين، وبالتالي، للمساعدة في تسهيل المزيد من الشمولية  سهل المنالإلى جعل البرنامج 
 .والتفاعلية ومناقشات أعمق

 

منتدى حوكمة  نظرة عامة على الجلسات التي تم تنظيمها في أيضا  سيتم تحديث الدليل بشكل دوري ليشمل 
على  منتدى حوكمة الانترنت هو مساعدة المشاركين في ذلك والغرض من ، عند توفرها.1202 الانترنت

 .متابعتهاتحديد القضايا التي تهمهم، والمسارات التي يرغبون في المشاركة فيها أو 
 

 :الإصدار الحالي من الدليل متاح للتنزيل
 

 أسئلة السياسةللقضايا و  2021 منتدى حوكمة الانترنت دليل •



IGF 2021 Guide to Issues and Policy Questions 

This meeting guide consists of a high-level description of the IGF 2021 issue areas with 
related sub-topics and policy questions identified by the MAG and is intended to make 
the programme more accessible to participants and as such, to help facilitate more 
inclusive, interactive and deeper discussions. 

The guide  will be updated periodically to also include an overview of sessions organized 
at the IGF 2021, when available. Its purpose is to assist IGF participants identify issues 
of interest, and which tracks they wish to participate in or follow.  

The current version of the guide is available for download: 

 IGF 2021 Guide to Issues and Policy Questions 

 

https://www.intgovforum.org/multilingual/content/igf-2021-programme-content-focus-areas
https://www.intgovforum.org/multilingual/lexicon/8#MAG
https://www.intgovforum.org/multilingual/index.php?q=filedepot_download/11138/2551
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